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Påmelding til årsmøtet på normisjon.no/vebu 
Ved problemer, kontakt Gunn-Marit Eriksrød Selle tlf/ sms: 928 40 659 

 

Sakspapirer sendes alle delegater pr e-post eller post. De kan også finnes på 

nettsiden. 

 

Årsmøtet avholdes i Norkirken Kongsberg 
Myntgata 19, 3616 Kongsberg 

lørdag 29. mars 2025 
 

Årsmøtekontingenten inkluderer mat og er på kr. 200,- for voksne,  
kr.150,- for Acta-ungdommer. 

 

Årsmøtegave 
Under årsmøtet blir det innsamling av årsmøtegaven. 

Årsmøtegaven har lange tradisjoner langt bakover i vår historie, et 
kjærkomment ekstrabidrag til regionens virksomhet. Vi oppfordrer alle 

foreninger til å gi en årsmøtegave også i år.  
 

Gaven kan gis under årsmøte eller på regionens  

kontonummer: 3000 14 71550   vipps: 11413 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.google.com/maps/place/data=!4m2!3m1!1s0x463ff48759e0ce27:0x6a817bab8972aaf9?sa=X&ved=1t:8290&ictx=111
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PROGRAM 
 
Kl.10.30: Registrering til Normisjons årsmøte 

• Kaffe og noe å bite i 
 

Kl.11.00: Åpningsmøte 
• Andakt ved Ørjan Tinnen 

 

Kl.11.45: Årsmøte 

• Godkjenning av innkalling og dagsorden  

• Konstituering  

• Årsrapporter 
o Regionstyret 
o Actastyret (til orientering) 

• Regnskap og revisjonsrapport 

• Presentasjon av styrekandidater 

• Valg av  
o Styreleder 
o Styremedlemmer 
o Varamedlemmer 
o Valgkomité 
o Revisor 

• Glimt fra handlingsplanen 

• Orienteringer og drøftinger 
 
 

Kl.13.15: Mat 
 

Kl.14:00: Årsmøtet fortsetter 
 

Kl.15.30: Årsmøtefest 

 

Kl. 17.30  Slutt 
 
 
 

 
 

 

Organisasjonsutvikler i Normisjon, 
Ørjan Tinnen  

er Landsstyrets utsending. 
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ÅRSMØTESAKER 
 
Sak 1:  Konstituering 

• Dirigenter 

• Referenter 

• Tellekorps 

• Underskrivere  
Sak 2:  Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Sak 3:  Rapport fra regionstyret 
Sak 4:  Rapport fra Actastyret (orientering) 
Sak 5:  Regnskap og revisjon 
Sak 6:  Valg 

• Styreleder 

• Styremedlemmer 

• Varamedlemmer 

• Valgkomité 

• Revisor 
Sak 7:  Glimt fra handlingsplanen 
 
 

UTDRAG FRA LOVENE OM ÅRSMØTER: 

 

Regionårsmøtet  
§ 2  
Regionen holder hvert år sitt regionårsmøte på det sted som regionstyret 
bestemmer. På årsmøtet har alle medlemmer av Normisjon, over 15 år, møterett og 
stemmerett (med de unntak som følger av Grunnregler for Normisjon § 7, jf. også 
Vedtekter for regionene § 5 første ledd). Regionstyrets medlemmer og regionlederen 
har ikke stemmerett på regionårsmøtet i saker som angår styrets disposisjoner. I 
rammen av årsmøtet holdes en egen sesjon som er Actas årsmøte. Regler for 
stemmerett og saksbehandling på dette årsmøtet er fastsatt av landsmøtet for Acta. 
Regionstyret og det regionale styret for Acta kan i fellesskap vedta at denne sesjonen 
legges til en annen tid/sted enn det øvrige årsmøtet.  
 
§ 3 Regionårsmøtet er regionens høyeste myndighet i saker som etter Grunn regler 
for Normisjon er underlagt regionen. Det skal se til at regionstyret arbeider i samsvar 
med Grunnregler for Normisjon, Vedtekter for Normisjons regioner og 
generalforsamlingens vedtak.  
  
Regionårsmøtet har til oppgave å:  
a) godkjenne og eventuelt gi merknader til regionstyrets årsrapport 
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og revidert regnskap. Dersom regionstyrets melding ikke godkjennes, må hele 
regionstyret gå av  
b) velge styreleder, øvrige styremedlemmer, og varamedlemmer til regionstyret  
c) velge revisor  
d) velge valgkomité  
e) behandle de saker som regionstyret forelegger det  
f) behandle de saker som er oversendt fra landsstyret  
g) velge utsendinger for regionens direktemedlemmer til Normisjons 
generalforsamling i samsvar med Grunnregler for Normisjon § 9 (på siste årsmøte før 
generalforsamlingen) eller eventuelt vedta en prosedyre for hvordan dette valget skal 
foregå.  
 
§4 Innkalling med saksliste til regionårsmøtet sendes til alle fellesskap og 
direktemedlemmer, senest én måned før årsmøtet. Resten av sakspapirene skal 
gjøres tilgjengelige senest to uker før årsmøtet. Regionstyret oppnevner en 
fullmaktskomité på tre medlemmer. Forslag til saker fra fellesskap og 
direktemedlemmer må være innkommet til regionstyret to måneder før 
regionårsmøtet. Regionstyret avgjør hvilke saker som skal fremmes. 
 
§5 De som ønsker å ha stemmerett ved årsmøtet, må ha meldt seg på forhånd, 
eller melde seg til fullmaktskomiteen senest en time før forhandlingsmøtet settes. De 
må gjennom referanser eller på annen måte kunne godtgjøre at de har vært medlem 
siden 31.desember året før.  
Dersom fullmaktskomitéen finner at mer enn 25% av de stemme-berettigede 
deltakerne tilhører samme fellesskap, sammenkalles disse deltakerne til en egen 
sesjon før forhandlingene settes, der de avgjør seg imellom (eventuelt ved valg) hvem 
som skal utøve stemmeretten for dem.  
Regionårsmøtet velger dirigent, varadirigent, to referenter og i tillegg til disse - to 
utenom regionstyret som underskriver møtets protokoll sammen med referentene.  
Før forhandlingsmøtet settes, refereres de bestemmelser i vedtektene som angår 
regionårsmøtet, hvis ikke disse foreligger skriftlig for utsendingene. 
 
§6 Valg av styreleder, øvrige styremedlemmer og varamedlemmer foregår skriftlig 
ved særskilte valg.  
Hvis det ikke er alternative kandidater til styreleder og styremedlemmer, kan valget 
avgjøres ved akklamasjon. Dette forutsetter at flertallet på årsmøtet godkjenner 
dette.  
Andre saker som tas opp på regionårsmøtet, avgjøres skriftlig hvis minst fem av de 
stemmeberettigede på regionårsmøtet forlanger det. 
 
§7 Ekstraordinært regionårsmøte kan innkalles av regionstyret når dette finner 
det nødvendig, og skal innkalles når landsstyret eller minst 1/3 av det samlede antall 
av regionens fellesskap og direktemedlemmer forlanger det. I denne sammenheng 
teller 15 direktemedlemmer som ett fellesskap. 
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Årsrapport for 2024 for  
Normisjon – region Vestfold og Buskerud 

 
 

INNLEDNING 
   «Jesus Kristus til nye generasjoner og folkeslag.» 

Normisjons visjon 
 
 

 Januar begynte med MER-konferanse og Generalforsamling (GF) i Stavanger. 
Rundt 40 personer fra vår region; medlemmer av regionstyret, medlemmer i lokale 
Normisjonsfellesskap, ansatte ved Gjennestad v.g.s. og ansatte både lokalt og 
regionalt i Normisjon og Acta, deltok på noen inspirerende og viktige dager i 
Stavanger. Under GF ble PULS, strategiplanen for Normisjon 2024-2030, vedtatt. 
PULS ble også tema på regionens årsmøte i april, og vedtatt der som vår strategiplan i 
VeBu 2024-2030. PULS har vært tema på mange regionstyremøter i løpet av året, da 
denne skal følges opp av en handlingsplan. 
 
 I mai kunne vi innvie tre nyrenoverte hytter på Strand, og i månedsskiftet 
august/ september kunne vi ta i bruk en fjerde hytte som nytt konferanserom. 
Resultatet har blitt over all forventing. Stor takk til Gjennestad Drift; lærere, lærlinger 
og prosjektleder Gunnar Gundersen, som har stått for gjennomføringen av dette.  
 
 I år gjennomførte vi GOFORIT – tur med tru for andre gang, denne gangen 
gjennom Vestfold fylke. Fellesskapet GOFORIT har gitt gjennom timer med vandring 
og samarbeid på tvers av menigheter og organisasjoner, har vært en berikelse. Det 
har gitt oss mange nye kontakter som vi skal opprettholde kontakten med videre.  
 
 Mange lokale fellesskap har de siste årene hatt jubileum. I år markerte blant 
annet «Regnbuen» i Drammen 40 år, «Den lille hjelper» i Hemsedal 100 år, og 
«Evjens Minne» på Ål 90 år. Av de mange hilsener under festen på Evjens Minne sa 
blant annet ordføreren i Ål dette: «På Evjens Minne opplever jeg at Guds kjærlighet 
sitter i veggene.» En bedre «attest» kan vel ikke gis til virksomheten på et bedehus.  
 
 I dagene før et loppemarked er vi alltid usikre på om vi får nok lopper, nok 
medhjelpere og om det fremdeles er marked for denne type arrangement. I oktober 
var det tid for det tradisjonsrike loppemarkedet på Gjennestad. Vi fikk nok lopper, 
det var godt med medhjelpere, og brutto omsetning var kr 138.143, -. Et godt og 
betydelig bidrag inn til regionens økonomi.  
 
 I fjorårets årsmelding skrev vi at «regionen legger frem et regnskap for 2023 
som er et av de beste på svært mange år.» I år kan vi si at resultatet for 2024 er det 
beste på svært, svært mange år. Regionstyret viser til mer om økonomien annet sted 
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i årsrapporten, men vi ønsker her å gi en stor takk til alle dere, lokale fellesskap og 
enkeltpersoner, som gjennom året har bidratt med gaver til regionens arbeid og som 
har benyttet dere av noen av de mange tilbudene regionen har; på Strand, i Acta eller 
i Normisjon. 
 
 Sammenkoble er et av punktene i PULS-strategien. I løpet av 2024 har de 
regionalt ansatte besøkt svært mange av våre lokale fellesskap, deltatt på 
styremøter, hatt samlinger med våre to skoler eller lagt turen innom våre to Galleri 
Normisjons-butikker. Det har blitt mer enn 170 besøk, styremøter og taleroppdrag I 
Normisjon for regionens ansatte dette året. Regionleder alene har deltatt på 143.  
 

Vi tror det er viktig – og riktig – å bruke mye tid ute. Slik er vi med å bygge 
identitet og samhørighet til arbeidet vi står sammen om: «Jesus Kristus til nye 
generasjoner og folkeslag.» 
 

Sammen er vi Normisjon.    
  
STYRET 
Styresammensetning 

• Leder:   Ole Jørgen Storli, Sande   (2023) 

• Nestleder:  Øystein Kilde, Ål    (2024) 

• Sekretær:  Endre Engvik, Tønsberg   (2022) 

• Styremedlem: Mary Anette Skaaheim, Kongsberg (2022) 

• Styremedlem: Ludvig Munkejord, Gol   (2023) 

• Styremedlem: Isak Corneliussen, Oslo   (2024) 

• Actas repr.:  Kari Stornes, Tønsberg   (2022) 

• Ansattes repr.: Gunn-Marit Eriksrød Selle 

• 1. varamedlem: Olav Moskvil, Våle    (2024) 

• 2. varamedlem: Torfinn Slåtto, Ål    (2024) 

• Regionleder Svein-Tony Gårdsø møter fast i styret. 
 
Arbeidsutvalget 

• Ole Jørgen Storli 

• Øystein Kilde 

• Endre Engvik 

• Svein-Tony Gårdsø 
 
Styreaktivitet 
 Regionstyret har hatt 10 møter og behandlet 40 (48) saker. Av saker som er 
behandlet i regionstyret kan nevnes: 

• Budsjett og regnskap 

• Renovering av fire hytter på Strand 

• Dalhøgd fjellkapell 
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• PULS, strategiplanen for regionen 

• Oppnevnt styremedlem til Danvik-styret 

• Vedtak om å ansette en kokk til på Strand 
 
ÅRSMØTE 
 Årsmøte ble avholdt lørdag 27.april på Gol bedehus. Det var 34 
stemmeberettigede på årsmøte. Personalleder Else Kari Bjerva var Landsstyrets 
utsending.  
 

Årsmøte vedtok PULS, strategiplanen for Normisjon, frem til 2030. Det ble 
også redegjort for Normisjon og et sentralt trossamfunnsregister. Det ble 
understreket at dette ikke er å tolke som et brudd med Den norske kirke, eller 
endringer av Normisjon som organisasjon eller for den enkeltes medlemskap. 
Trossamfunnsregisteret er et tilbud for dem som ikke er medlemmer av Den norske 
kirke eller som av en eller annen grunn føler seg «kirkeløse». Det ble også orientert 
om dokumentet «Normisjons kirkelige selvforståelse.» Av flere ble det understreket 
at det er viktig at Normisjon fortsatt har rom for ulik kirkelig tilhørighet. 

 
Etter at den formelle delen av årsmøtet var gjennomført, inviterte vi til 

Medarbeiderfest for årsmøtedelegater, frivillige medarbeidere og 
samarbeidspartnere i forbindelse med GOFORIT – tur med tru. Over 50 personer var 
med på denne festen. 
 
ANSATTE 
Regionalt ansatte 

• Svein-Tony Gårdsø   Regionleder    100 % 

• Gunn-Marit Eriksrød Selle  Administrasjonsleder    80 % 1 

• Stein Joar Myrvang   Actaleder    100 % 2 

• Ruben Heitmann   Daglig leder på Strand  100 % 

• Sara Grebäck    Kjøkkenleder på Strand  100 % 

• Jim Henriksen   Vaktmesterassistent    60 % 
 
Ansatte i Norkirkene 
 I regionens tre Norkirker er det i alt 10 ansatte. Disse fordeler seg slik: 

• Norkirken Sandefjord   4 ansatte   240 % 

• Norkirken Drammen   3 ansatte   180 % 

• Norkirken Kongsberg   2 ansatte   140 % 
 
 
 
 

 
1 Gunn-Marit Eriksrød Selle sin stilling er fordelt slik: 10 % i Acta, 30 % på Strand og 40 % i Normisjon. 
2 Stein Joar Myrvang hadde 80% permisjon frem til 1. august 2024, etter det var han tilbake i 100 % stilling. 
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VIRKSOMHETEN I REGIONEN 
Tallenes tale 

• Normisjonsfellesskap    42 (42) 

• Actalag      37 (39) 

• Skoler       2 (2) 

• Galleri Normisjon     2 (2) 

• Barnehager      4 (4) 

• Leirsted      1 (1) 

• Fjellkapell      1 (1) 

• Direktemedlemmer     48 (49) 
 
Fellesskapene 
 Antall fellesskap i regionen er stabilt, og har vært det over flere år. I året har 
som har gått begynte vi også en litt større kartlegging for å få en bedre oversikt over 
aktivitet og antall medlemmer/ møtedeltakere det er i regionens fellesskap. Denne 
kartleggingen vil vi fortsette med i 2025.  
 Det er gledelig at det har vært vekst i flere av våre fellesskap det siste året, det 
gjelder både i noen av våre Norkirker og i flere av de mer tradisjonelle fellesskapene. 
I noen fellesskap er det snakk om en betydelig vekst.  
 
 Lunsjforedragen på Strand gir oss et stadig større nettverk, noe som også gir 
ringvirkninger til lokale fellesskap. Flere som har deltatt på lunsjforedrag på Strand 
har etter hvert også blitt med i lokale Normisjons-fellesskap.  
 
 Plante nye, og å utvikle eksisterende fellesskap, har vært tema på mange 
regionstyremøter og lokale styremøter gjennom året. Normisjons vedtatte 
strategiplan, PULS, har vært en viktig motivator for å sette strategi på dagsorden. 
 
 Vi har stor variasjon av fellesskap i vår region: tradisjonelle foreninger, 
kvinneforeninger, flergenerasjons-menigheter, turgrupper, husfellesskap, 
misjonsgrupper, butikker med mer. 
 
Regional møtevirksomhet 
 Forespørsler om talerhjelp, besøk til møter, styremøter og arrangement har 
økt jevnt og trutt de siste årene.  
 
 Vi er en stor region, fra Larvik i sør til Geilo i nord, der leirstedet og 
regionkontoret ligger på Strand, helt sør i regionen. Dette oppleves langt unna for 
mange, og derfor har vi i flere år vært bevisst på å legge besøksuker til Hallingdal. 
Slike besøksuker ble gjennomført både i vår – og høstsemesteret.  
 
 
 



 10 

Arrangementene 
 MER – konferansen og GF: Rundt 500 deltok på Normisjons MER-konferanse i 
Stavanger. Fra vår region var vi rundt 40 som deltok. Alle våre tre Norkirker var godt 
representert  
 
 MER og GF var dager til oppbyggelse og inspirasjon sammen med den store 
Normisjonsfamilien. Her var det deltakere fra alle generasjoner og fra hele landet. I 
2027 er det ny MER-konferanse. Vi håper at vi også da kan være en stor delegasjon 
fra VeBu. 
 
 Lunsjforedrag på Strand: I 2024 har vi hatt ni lunsjforedrag. Disse har samlet 
totalt 731 (755) deltakere. Vi har lagt vekt på å finne gode temaer og gode 
foredragsholdere. Årets foredragsholdere har vært: Svein Helge Høgberg (Historien 
om Dizzie Tunes), Einar Lunde (Et møte med Nelson Mandela og Desmond Tutu), Jan 
Petter Bratsberg (Jorden vi arvet), Ingeborg Solbrekken (Jøden og jorden), Anne 
Helgesen (Anne-Cath Vestly: Mer enn bare mormor), Magnar Kleiven (Ikke bland 
doktor´n bort i helsa di), Per Anders Nordengen  
(Å eldes med begeistring), Geir Gundersen (Mi sorg er lys), Håkon F. Høydal 
(Kruttårnet. Farfars samtaler med Quisling). 
 
 GOFORIT – tur med tru: Årets tur gikk gjennom Vestfold. Det ble 10 dager med 
fellesskap, opplevelser og gode samtaler underveis. I alt var det 16 små og store 
arrangement. Samarbeid med lokalt bibliotek, kommuner, skole, menigheter, 
foreninger og organisasjoner gjorde det mulig for oss å ha så mange samlinger. Det er 
mange som skal ha takk for fantastisk tilrettelegging underveis.  
 

Totalt deltok nærmere 1100 på én eller flere av disse samlingene. Rundt 100 
personer var med å gå én, flere eller alle dagsetappene.  

 
Sommermøter: Søndag 7. juli var det to sommermøter på Strand, der Liv 

Eriksrød og Martha Irene Eriksrød talte på hvert sitt møte. Hallvard Alstad og Olav 
Soltun deltok med sang og musikk på begge møtene. Begge møter var godt besøkt. 

 
Søndag 14. juli arrangerte vi sommermøte på Løve bedehus i samarbeid med 

Tjølling Normisjon. Medlemmer i den lokale foreningen hadde ordnet med et 
rikholdig grillbord før selve møte. Preben Colstrup deltok med både kunst og tale. 
Møte samlet fullt hus. 
  
 Seniortur til Hermon: Rundt 70 personer var med på årets tur til Hermon. Det 
var dager med bussturer og tur til å gå i fjellet. Kurt Hjemdal var med som 
bibeltimeholder. Svein-Tony Gårdsø hadde «misjonærhistorier fra Vestfold» som 
tema på flere av kveldsmøtene og Astrid Ørebeck ledet en allsangkveld der hun 
fortalte noe om bakgrunnen for sangene som ble sunget.  En av kveldene var det også 
konsert med Gunstein Draugedalen. En spesiell takk til Tor Bringaker som også i år 
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tok på seg jobben med å på forhånd planlegge turen og til å være reiseleder og 
møteleder. 
 
 Busstur til Telemark: I september inviterte vi til busstur til Porsgrunn og Skien. 
Det var lagt inn guidet omvisning i museet for Porsgrunn Porselensfabrikk, lunsjbuffet 
og foredrag med Mari Maurstad og musikere på Hauges Minde i Skien. Dagen ble 
avsluttet med omvisning og en liten orgelkonsert i «Porselenskirken» i Porsgrunn. 
 
 Arrangementet var i samarbeid med region Telemark. Nesten 80 personer 
deltok på hele eller deler av arrangementet.  
 
 Offisiell åpning av hyttene: 15. mai ble en merkedag i Strands historie, da var 
det den offisielle åpningen av tre totalrenoverte overnattingshytter. Prosjektet tok 
ca. 7 måneder fra innvending og utvendig rivningsarbeid begynte til hyttene sto 
ferdig like etter påske.  
 
 Den offisielle åpningsdagen besto av familiemiddag for alle generasjoner der 
ca. 100 personer deltok. Deretter var det snorklipping og åpning av hyttene. Torbjørn 
Flaaten og Olav Skilbred sto for snorklippen, to personer som gode representanter fra 
den eldste og den yngste generasjonen.  
 
 Loppemarked: Loppemarkedet ble gjennomført første helgen i oktober. Vi har 
de to siste årene vært i et av veksthusene og dette har fungert veldig greit. Vi fikk inn 
bra med lopper og over 70 personer sørget for at loppemarkedet ble gjennomført og 
nesten 140.000 kr samlet inn. Tusen takk til alle som stilte opp og spesielt til 
komitèen som bestod av Signe og Aril Lyngroth, Gunnel og Tore Stokke og Alf 
Andreassen foruten Svein-Tony Gårdsø og Gunn-Marit E. Selle fra staben. Gjennestad 
stiller med topp service og gjør det enkelt å arrangere loppemarkedet der. Alle 
grønnsakene vi solgte hadde vi fått. Takk til Knaskerøtter, Åsmund Bjertnes, Hans 
Fossås, Edvart Freberg og Ole Andreas Ringdal Brekke. 
 
 Strandtorget: I oktober arrangerte vi Strandtorget for 7. gang. Vi hadde helt 
fullt med utstillere/salgsboder, 33 stk. Mange av dem har vært med mange ganger, 
noen alle gangene. Antall besøkende varierte gjennom dagene, færrest var det om 
kvelden. Rundt lunsjtider var det helt fullt i kafèen og god stemning. Totalt fikk vi inn 
nesten 70.000 kr på matsalg, lodd og Strikkeklubbens stand.  
 

Både når det gjelder Loppemarkedet og Strandtorget er det viktig med 
pengene vi får inn. Men det er også veldig viktig med fellesskapet og kontaktene vi 
knytter med folk disse dagene. 
 
Galleri Normisjon 
 Vi har fra regionen sin side deltatt på årsmøter og medarbeiderfester både i 
Galleri Normisjon Drammen og Galleri Normisjon Ål.  
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 Inspirasjonsdag for butikkenes medarbeidere, og Actas planlagte arrangement 
sammen med Galleri Normisjon Drammen ble i år avlyst.  
 

I 2024 ble det overført kr. 150.253 (152.257) fra Galleri Normisjon Ål og kr. 
70.004 (94.884) fra Galleri Normisjon i Drammen øremerket Acta – barn og unge i 
regionen. Dette er en del av butikkens overskudd for 2024. Tilsvarende beløp ble 
overført til Normisjons internasjonale arbeid i Senegal (Galleri Normisjon Ål) og 
Bangladesh (Galleri Normisjon Drammen).  

 
De to butikkene har til sammen rundt 70 frivillige medarbeidere. Den jobben 

disse frivillige gjør, fellesskapet de skaper og pengene de får inn, er viktig for 
Normisjons arbeid, både lokalt, regionalt, nasjonalt og internasjonalt.  
 
Skolene 

Danvik folkehøgskole eier vi gjennom en stiftelse sammen med KFUK-KFUM. 
Regionstyret oppnevner Normisjons representanter til styret. For tiden har Normisjon 
tre og KFUK/ KFUM to medlemmer i styret. Normisjons medlemmer er: Ludvig 
Munkejord, Gunhild Løken Dragsund og Svein-Tony Gårdsø. Ludvig Munkejord er 
styrets leder. 

 
Fra rektor på Danvik fhs, Jorun G. Løvoll, har vi fått følgende rapport:  

2024 har vært et bra år for Danvik. Der mange folkehøgskoler sliter med synkende 
søkertall, har vi klart å holde noenlunde stand og har i år 162 elever til sammen med 
første og andreårstilbudet vårt. 
 
 Vi hadde en god sommer med utleie til både private og organisasjoner, og vi 
kom godt i mål på budsjett. 
 
 Innsamlingsaksjonen vårt til Normisjon sitt prosjekt – til skolen LIMS i 
Santalprovinsen (India), slo rekord igjen. På den årlige Live-sendingen vår, kom det inn 
270 000 kroner. Årets nedtur var at vi ikke fikk visum til å besøke India og LIMS i høst, 
noe som vi frykter kan gjøre noe med motivasjonen for prosjektet videre.  
 
 Danvik har et godt samarbeid med medienorge, og har i år 34 elever utplassert 
i mediebedrifter som NRK, riksaviser, større reklame – og filmproduksjonsselskaper. Vi 
nyter tillit i bransjen og erfarer at bedriftene kommer hit for å rekruttere våre elever. 
Det gir motivasjon for videre å rendyrke profilen vår som kreativ mediefolkehøgskole.  

 
Danvik har også en gruppe med støttespillere gjennom Danvikringen. De 

holder seg informert om skolens utvikling, ber for skolen og er også med og støtter 
skolen økonomisk. I høst inviterte også Danvikringen til søndagsmiddag på skolen, 
både for å informere om skolen og for å trekke til seg flere støttespillere. 
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Gjennestad videregående skole eies av Normisjon sentralt, og det er Landsstyret som 
oppnevner representant til Gjennestad-styret. Gunn-Marit E. Selle ble i år oppnevnt 
til 1. vara i styret. 
 

Fra inspektør på Gjennestad v.g.s, Henrik Guii-Larsen, har vi fått følgende 
rapport:  
Gjennestad videregående skole har et mangfoldig skoletilbud innenfor yrkesfaglig 
utdanning og har en velkjent profil innenfor grønne fag som gartner, bonde og 
anleggs-gartner. I tillegg utdanner vi tømrere, helsefagarbeidere og barne- og 
ungdomsarbeidere. Vi har også klasser i Salg, service og reiseliv og påbygg 
(studieforberedende). I Skoleårene 23/24 og 24/25 har vi hatt en relativt stabil 
elevmasse på mellom 160 og 165 elever (heltid + deltid). Dette er bra, men vi ønsker 
at enda flere elever skal finne veien til skolen; både fordi vi har tro på skolen som et 
godt sted å ta videregående utdanning, og fordi det vil styrke økonomien og dermed 
skoletilbudet. Ikke minst ser vi at mange elever utvikler tro og finner et kristent 
fellesskap i løpet av tiden på Gjennestad. Vi har relativt lav rekruttering fra Acta- og 
Normisjonssammenhenger, og jobber strategisk for å øke andelen fra våre egne 
rekker. 

 
I løpet av 2024 har skolen fått godkjent søknad om å starte opp 

Informasjonsteknologi og medieproduksjon (IM), en utdannelse som passer godt med 
skolens praktiske profil. Vi starter opp høsten 2025 og ønsker oss gode søkertall. Det 
faglige innholdet i IM tangerer studieløpene på NLA (Gimlekollen) og Danvik FHS, og 
vi er i samtaler om hvordan vi kan samarbeide på tvers av skoleslagene.  

 
       Regionens loppemarked har i flere tiår vært på Gjennestad, så også i år. Vi 
takker både for lån av godt egnede lokaler og mye velvilje fra Gjennestad og fra 
ansatte på skolen, Gjennestad Hageland og Gjennestad Drift. 

 
Barnehagene 
 Det er fire barnehager knyttet til Normisjon i vår region. Under GOFORIT 
hadde vi samarbeid med barnehagen på Gjennestad om en liten samling og en 
gårunde på skolens område. Utover dette har vi hatt lite eller ingen kontakt med 
barnehagene det siste året. 

• Noas Ark Miljøbarnehage, Lier   Eies av Norkirken Drammen 

• Gjennestad barnehage, Sandefjord  Eies av Gjennestad 

• Kvelde barnehage, Larvik    Eies av Vestre Kvelde Normisjon 

• BMB barnehage, Holmestrand   Eies av Holmestrand Normisjon 
           og Holmestrand menighet 
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Dalhøgd Fjellkapell 
 Normisjon er medeiere av stiftelsen Dalhøgd Fjellkapell, som ligger i Rollag 
kommune på Vegglifjell. Stedet har forsamlingslokale og overnattingsplasser for 15-
20 personer. I styret for stiftelsen har Normisjon to av fem styremedlemmer. Dette er 
representanter oppnevnt av regionstyret. Normisjons representanter er: 

• Eva-Synnøve Dickson Lid, Kongsberg 

• Mary Anette Skaaheim, Kongsberg 
 

   Dette året har Dalhøgd Fjellkapell blitt oppgradert og har nå fått nye 
madrasser i alle senger, oppussede bad med vann-klosett, trådløst internett, 
varmepumpe og en stor gang med varme i gulvet. 
 
Acta – barn og unge i Normisjon 
 Actaleder Stein Joar Myrvang hadde permisjon i 80% frem til 1.august da han 
igjen var tilbake i 100 % stilling.  
 
 Acta gjennomførte i sommer en vellykket leirsesong. I høst hadde de også en 
gamingleir som samlet fullt hus. Ledertrening og noen øvrige enkeltarrangement har 
også blitt gjennomført.  
 
 Regionstyret viser videre til Actas egen årsrapport. 
 
Strand leirsted 
 Året ble på flere måter et historisk år for Strand. Det aller viktigste var kanskje 
totalrenovering av fire av de fem hyttene på leirstedet. Etter 56 sesongers bruk, 
startet vi høsten 2023 med å rive hyttene 2, 3 og 4 helt ned til beinet. Kun 
grunnmuren og konstruksjonen ble stående igjen. I praksis har hyttene blitt så godt 
som nye. I slutten av april sto hytte 2, 3 og 4 ferdig og de ble straks tatt i bruk, da 
Viken folkehøgskole med 120 elever og lærere hadde booket Strand. Rundt 1. mai 
startet vi opp med hytte 5 som regionstyret hadde vedtatt skulle bygges om til ett 
stort møterom. 31. august sto denne hytta ferdig, og Norkirken Sandefjord sine 
ungdommer var de første som tok hytta i bruk.  
 
 Gjennestad Drift med sitt profesjonelle snekkerteam gjorde en imponerende 
innsats med hytteprosjektet. Mange ulike faggrupper var innom og sammen med 
mange elever på Gjennestad vgs., fikk snekkerne byggeplassen til å fungere godt. Vi 
håper og tror at denne investeringen vil Strand ha glede av i to-tre generasjoner 
fremover. Totalt kostet prosjektet 8,9 millioner uten mva. Dette har vært en stor 
investering, og den største enkeltinvesteringen siden Gjestehuset sto ferdig i 2006. 
Sammen med de 6,2 millioner kroner som er investert i øvrig bygningsmasse siden 
høsten 2018, har vi gjort viktige investeringer vi nå kan høste fruktene av. 
 
 Året ble også historisk fordi det var det første året på veldig mange år der 
Strand gikk med et driftsoverskudd. Overskuddet ble på 156.761 kr.  
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 Overskuddet skyldes først og fremst økning i antall gjestedøgn, altså antall 
gjester x antall netter de bor på Strand. I 2024 var det 8800 gjestedøgn på Strand, 
noe som tilsvarer en økning på 21 % fra 2023 og 72 % økning fra 2022. I andre kvartal 
av 2024 sto også hyttene ferdig, noe som ga oss en høyere standard på overnatting, 
noe som igjen ga oss muligheten til noe høyere pris på overnattingene. Sommeren 
var også god, med 2233 gjestedøgn i juli, årets beste måned.  
 
 Ser vi vi videre inn i 2025 ser vi at pilene fortsetter å peke oppover. Vi har også 
stadig flere kristne grupper som ønsker å bruke Strand som utgangspunkt for sine 
arrangementer. Dette er også en veldig gledelig utvikling.  
 
 Vi har investert mye i Strand de siste seks årene, noe vi ser har gitt resultater. 
Vi betjener gjelden og tjener penger til videre investeringer i bygningsmassen. Vi 
utvikler stedet i tråd med Normisjons formål med Strand. 
 
 I 2024 bygget vi også ny kloakkledning. Prosjektet har omfattet å legge 1150 
meter avløpsledning og å bygge tre nye pumpestasjoner. Den gamle kloakkledning er 
sanert. Prosjektet har vært styrt av Strand i samarbeid med Sandefjord kommune og 
Fon Anlegg AS og ca. 100 eiendommer på Østerøya. Fra desember ble 
pumpestasjonen Sandefjord kommunes driftsansvar. Det er fint at kommunen nå tar 
ansvaret for dette, og at Strand slipper å ta ansvaret for videre drift av anlegget.  
 
 I 2024 fortsatte vi med mye av det gode arbeidet vi har satset på de siste 
årene. For programinnhold som Actas leirarbeid, Lunsjforedrag og sommermøter 
viser vi til egne punkt om dette i årsrapporten. 
 
 Vi gjennomførte sju søndagsbuffeter med 65 gjester i snitt (88 gjester i snitt i 
2023). Søndagsbuffetene har en viktig funksjon i å skape møteplasser for kirke – og 
misjonsfolk. De gir også en god inntekt til Strand. Tusen takk til de frivillige som har 
bidratt med tilrettelegging og gjennomføring av Søndagsbuffetene.  
 
 Torsdagsklubben møtes hver torsdag i skoleåret. De bidrar med viktig drifts – 
og vedlikeholdsarbeid. I de senere år ved de større renoveringsprosjektene, har de 
også vært uvurderlige når det gjelder å bidra. Torsdagsklubben er også et hyggelig og 
sosialt treffsted for de som kommer. Vi tar gjerne imot flere som har lyst til å bidra 
med praktisk arbeid på Strand. 
 
 Strikklubben har samlet mange damer annenhver torsdag gjennom året. Ofte 
er det mellom 15-25 damer som samles for strikking, sosialt fellesskap, lunsj, 
utlodning og med «et ord med på veien» som avslutning. Strikkeklubben samles fra 
kl.11-14 i partallsuker. I lunsjen arrangerer de alltid lotteri, med inntekt til Strand. På 
slutten av året kunne Strikkeklubben finansiere investeringer på kjøkkenet for kr. 
29 000. Tusen takk for bidraget, innsatsen og for fellesskapet dere bidrar med.  
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INTERNASJONAL MISJON 
Samarbeid menighet og misjon (SMM) 
 Regionen har 5 (5) menigheter med SMM-avtaler: 

• Borre sokn    Håp gjennom utdanning i Bangladesh 

• Botne sokn    Håp gjennom utdanning i Bangladesh 

• Hemsedal sokn   Liv og helse i Okhaldhunga, Nepal 

• Kvelde sokn    Like mye verdt, Nepal 

• Nykirke sokn    Pionermisjon i Senegal 
 
Skolene 

• Gjennestad videregående skole Bangladesh 

• Danvik folkehøyskole   India 
 
Norkirkene 

• Norkirken Kongsberg   Asiabasen 

• Norkirken Drammen   Senegal 
Sherpakirken i Nepal 

• Norkirken Sandefjord   Ledertrening og utdanning,  
          Bangladesh 

 
Galleri Normisjon 

• Galleri Normisjon, Ål   Arbeidet i Senegal 

• Galleri Normisjon, Drammen  Arbeidet i Bangladesh 
 
Foreninger 
 De fleste av våre lokale fellesskap samler jevnlig inn penger til Normisjons 
internasjonale arbeid.  
 
KOMMUNIKASJON 
 Besøk til lokale Normisjonsfellesskap og regionale arrangementer er de 
viktigste arenaene for å møtes og for å bli kjent med hverandre og det arbeidet vi er 
sammen om. Disse møteplassene er også viktige arenaer for å hjelpe hverandre til å 
finne nye møteformer som gjør at vi når ut til flere.  
 
 Strand er også et viktig sted for regionen, der vi stadig møter mennesker som 
kan bli informert og engasjert i Normisjon, Acta og Strand sitt arbeid. 
 
 I 2024 gikk vi fra to til ett meldingsblad for regionen, da vi lot «Strand Nytt» bli 
en del av «Siste nytt fra regionen.» Vi mener at vi har klart å ivareta Strand på en god 
måte gjennom denne ordningen. I tillegg når informasjonen om Strand ut til langt 
flere enn tidligere på denne måten. «Siste nytt fra regionen», ble sendt ut fire ganger 
i 2024. Det sendes ut til 848 (824) personer. Bladet legges også ut på regionens 
nettside.  
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 «Programkatalogen» som inneholder en oversikt over alt som skjer i 
Normisjon, Acta og på Strand gjennom et år ble sendt til alle abonnenter til «Siste 
nytt fra regionen», samt delt ut på rekke lokale og regionale møter.  
 
 Før jul sendte vi ut en adventskalender med 24 misjonærhistorier, en for hver 
dag fra 1. til 24. desember. Kalenderen ble veldig godt mottatt. I alt ble det trykket 
opp, og sendt/ delt ut 1200 adventskalendere.  
 
 Alle tre avdelinger (Normisjon, Acta og Strand) har egne nettsider og 
Facebook-sider. Disse oppdateres med jevne mellomrom.  
 
ØKONOMI 
 Regnskapstallene for 2024 viser at regionen har totale inntekter på 14 817 655 
kr. Inkludert i dette er inntekter ved «restoppgjøret» etter salg av Strandskogen, kr. 4 
250 000. 
Totale kostnader var på 10 211 328 kr. Dette gir et driftsoverskudd på 4 606 327 kr 
før finansposter og 4 339 851 kr etter finansposter. Avskrivninger ligger inne i 
regnskapet med kr. 741 814.  
 
 Det er verdt å minne om, i korte trekk, regionens «økonomihistorie» fra 2018 
og frem til det resultatet vi legger frem for 2024. 
 
 I 2018 måtte vi ut og midlertidig låne flere hundre tusen kroner av 
misjonsvenner for å dekke de løpende utgiftene. Vi hadde ikke penger på bok, og vi 
hadde brukt opp en kassakreditt på 2,7 millioner kroner. I flere år på rad hadde 
Strand gått med underskudd på mellom 600.000 og 1 million kroner.  
 
 Salg av tomter på Strand mellom 2018-2024 har gitt oss betydelige inntekter. 
Dette sammen med bedehussalg og mange - og noen betydelige gaver - har gitt oss 
muligheten til å kvitte oss med kassakreditt og til å investere 15,5 millioner i 
bygningsmassen på Strand. Deler av årets byggetrinn på Strand (fire hytter) ble 
lånefinansiert, da vi mener at Strand vil klare å kunne dekke inn økte renteutgifter. 
 
 Årets resultat gjorde at regionstyret ved årets slutt så at det var økonomisk 
mulighet til å lyse ut en kokkestilling til på Strand. 
 
 Det sendes også betydelige beløp til internasjonal misjon fra folk i regionen. 
Dette er gaver som føres direkte i regnskapet til hovedkontoret og ikke synes i vårt 
regnskap. I 2024 ble det samlet inn 2 416 620 kr. 
 
   
ARBEIDSMILJØ OG HMS 
 Regionstyret har drevet virksomheten i samsvar med de krav og retningslinjer 
som gjelder mht. helse, miljø og sikkerhet (HMS). Det gjelder både i forhold til 
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ansatte og frivillige som er engasjert i det regionale arbeidet, herunder også Strand. 
Så langt vi er kjent med, er det psykososiale arbeidsmiljøet for de ansatte i regionen 
godt. 
 
TAKK 

Normisjon og Acta er alle lokale fellesskap, der hundrevis gir av sin tid for å 
legge til rette for gode møteplasser, enten det er for barn, ungdom, familier, seniorer 
eller for alle generasjoner samlet. Takk for den innsatsen hver og en har gjort 
gjennom året. 

 
På Strand skapes gode leirminner, det legges til rette både for egne og andres 

arrangementer. Frivillige bidrar med tid og sine ressurser slik at de som kommer til 
Strand skal oppleve dette som et godt sted å være. Takk til alle dere som bidrar på 
Strand. 

 
Skoler, gjenbruksbutikker, barnehager, leirledere, dugnadsfolk til loppemarked 

og Strandtorg. Det er mange oppgaver som skal fylles for at vi skal kunne ha et så 
stort arbeid som vi har i vår region. Takk til alle, frivillige og ansatte, som gjør dette 
mulig! 

 
Takk for gaver! 
Takk for forbønn! 
 

«Og jeg er trygg på at han som begynte sin gode gjerning i dere,  
skal fullføre den – helt til Jesu Kristi dag.» 

Filipperne 1, 6 
 
 
TIL MINNE 
 I løpet av året har vi tatt avskjed med flere kjære venner og medarbeidere. Vi 
kjenner på savnet. Samtidig bærer vi med oss håpet om oppstandelsen og 
gjensynsgleden som venter oss. Vi takker for det de fikk betyr for oss og for tjenesten 
de gjorde i Guds rikes arbeid. Vi lyser fred over deres gode minne.  
 

«La ankret falle! Jeg er i havn 
i ly av brenningens vover! 

Jeg kaster meg i min Frelsers favn, 
han som har hjulpet meg over. 

Og kjente, elskede stemmer kaller, 
mens ankret sakte og stille faller 

i evighetens lyse land.» 
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Regionstyret i Normisjon – Vestfold og Buskerud 
3. mars 2025 

 
 
 

Endre Engvik    Ole Jørgen Storli   Øystein Kilde 
Sekretær    Leder     Nestleder 
 
 
Mary Anette Skaaheim  Ludvig Munkejord   Isak Corneliussen 
Styremedlem    Styremedlem    Styremedlem 
 
 
Kari Stornes    Gunn-Marit Eriksrød Selle  Svein-Tony Gårdsø 
Actas representant   Ansattes representant   Regionleder 
 

 
 
 
 
 

Acta VeBu sin årsmelding 2024 
 
 
Årsmøte og Acta-styret 
Acta sitt årsmøte ble avholdt lørdag 20. april 2024 på Strand leirsted i Sandefjord. 
Årsmøtet ble gjennomført som ledd i Acta VeBu sin lederleir som gikk av stabelen 
helgen 19.-21. april. 
 
Årsmeldingen for Acta-styret og Leirklubben ble gjennomgått og vedtatt, og nytt 
Acta-styre ble valgt.  
 
Etter valget fikk styret følgende sammensetning: 

  

• Elias Corneliussen(leder)   

• Mathilde Ringdal Brekke 

• Oline Knobloch 

• Rose Linnea Kleppan 

• Storm Nikolai Frøysnes Lie 
 

 
Varamedlemmer: 

• Aron Gærnæ 
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Rose Linnea flyttet til nytt studiested tidlig på høsten og som følge av det gikk hun ut 
av styret, Aron Gærne gikk da fra og være vara til fullverdig styremedlem. 
 
Styrearbeidet 
Av større saker kan nevnes: 

• Leir sesong 

• Strategi og handlingsplan for Acta VeBu 
 
 

 
Ansatte i Acta VeBu 
Actaleder: 
Stein Joar Myrvang   20% fra inngangen i året til 1. august.  
 
Stein Joar Myrvang   100% 1. august til ut året.  
 
I sommer hadde vi i samarbeid med Actaleder med oss Isak Corneliussen, Miriam 
Moskvil, Ida Emilie Heitmann og Aasa Kjosavik som honorerte hovedledere på flere av 
våre leirer. De gjorde en fremragende jobb og vi kan se tilbake på en strålende 
gjennomføring av sommerleirsesongen. De var med på Minileir, Sporty og MaxPuls. 
 
I tillegg har vi hatt Isak Corneliussen ansatt som medarbeider i Acta VeBu. 
Han har vært ansatt på timer og vi er veldig fornøyde med samarbeidet vi har hatt så 
langt. 
 
 
 
Actas lokallag 
Vi hadde ved årsskiftet 37 (39) lokale Acta-lag i regionen. Av disse har vi 9 (9) lag i 
Buskerud og 28 (29) lag i Vestfold.  Lagene har totalt 1406 (1336) medlemmer.  
 
Leirarbeidet 
Totalt har det blitt gjennomført 7 (9) leirer, med totalt 304 (390) deltakere og 88 (89) 
ledere.  
 
Leirene bestod av: Lederleir (13-18 år), Minileir (3-6år), Sportyfestivalen (10-13 år), 
Makspuls (7-9 år), Paddan (13-16 år), Acta lederweekend på Strand og  
Gamingleir (10.-13. år)  
 
På årets lederleir var det 19 deltakere, og nær samtlige av disse ble med videre i 
leirsesongen som ledere på sommerleirene i Acta. 
Vi fikk også tradisjon tro med oss en gjeng fra TT linja på BIG, 5 stk. kom til Strand og 
var med som ledere på vår lederleir, som ledd i sin studiepraksis.  
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Leirarbeidet, og sommerleirene spesielt, holdes oppe av engasjerte og villige 
ungdommer. Slik har det vært i mange år, og dette året har ikke vært noe unntak, i 
tillegg ser vi at det dannes en liten kjerne voksne som også er med som mannskap og 
det er helt uvurderlig for å få disse leirene til å fungere godt. 
 
Acta-leder i Permisjon 
Dette året har Acta-leder vært i 80% permisjon under vårsemesteret. De resterende 
20% har Acta-leder brukt på å ivareta de viktigste funksjonene i Acta VeBu, samt 
gjennomføring av leirsesong. Tidsbruken som gikk utover 20%, ble honorert basert på 
timer. 
Fra 1. august var Acta-leder tilbake i 100% stiling. 
 
 
Bakgårdskonsert i Drammen (Soul Children Gathering). 
Bakgårdskonsert i Drammen (Soul Children Gathering) 14. september ble dessverre 
avlyst grunnet lite påmelding. Konserten skulle ha blitt holdt i bakgården til Galleri 
Normisjon Drammen og inkludert Soul Children-korene fra Sandefjord og Drammen, 
samt dansere fra begge byene. Det var planlagt opptredener med kor, dans og 
mannekenger fra Acta VeBu, som skulle vise klær fra gjenbruksbutikken, samt 
promotere butikken til nye kunder. Vi håper å få dette arrangementet opp å gå igjen 
til neste år. 
 
Breakdance og hiphop. 
Dette året har Acta-leder fortsatt å jobbe med breakdance i regionen. I år har det 
imidlertid bare vært dans i Drammen, da Sandefjord er satt på pause. 
Gruppen i Drammen har gjennomført ca. 10 treninger, samt opptrådd et par ganger 
på Gudstjeneste i Norkirken Drammen i løpet av året som har gått. 
 
 
Gaming leir. 
Gaminleir er blitt arrangert for 3 året på rad og det ble nok en suksess, med 
rekordmange deltakere. Vi er stolte av at denne leiren nå har etablert seg som et fast 
tilbud i Acta VeBu sin leirportefølje. 
 
Acta lederutvikling. 
Acta Lederutvikling har i år bestått av en super gjeng på rundt 10 personer. Dette har 
vært et engasjerende og inspirerende miljø, hvor alle bidrar. Vi har virkelig hatt glede 
av å ha denne flotte gjengen med på leirene, og deres entusiasme har vært 
smittende. Denne gruppen gir oss stor tro på at fremtidens leirledere, og vi ser frem 
til å se hvordan de utvikler seg videre i årene som kommer. 
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Nok et godt Acta år. 
Totalt har nesten 400 deltakere vært med på Acta sine arrangementer dette året. 
Acta VeBu, sammen med mange frivillige ledere, har skapt gode opplevelser for barn 
og unge, samtidig som vi har bygget sterke fellesskap der de får møte, følge og ære 
Jesus Kristus. Vi er takknemlige for alt vi har fått til! 
 
Takk 
Takk til alle dere som uke etter uke legger til rette for gode samlinger lokalt, der barn 
og ungdom får høre om Jesus. Takk for trofastheten! 
 
Takk til alle ungdommer som med sitt pågangsmot og sitt engasjement tar ansvaret 
for nye og kreative samlinger og arrangement i Acta, både digitalt og fysisk. 
 
Takk for forbønn og giverglede fra mange. Dere er med å bære Acta. 

 
 
 

Actastyret – region VeBu 
Sandefjord, 4. feb 2025 

 
 
 

       Elias Corneliussen            Oline Knobloch Holt 
 
  

          Aron Gærnæ        Storm Nikolai Frøysnes Lie     Mathilde Ringdal Brekke 
 
 

                           Stein Joar Myrvang 
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Valg 
 

Valgkomitèen jobber fortsatt og flere kandidater blir presentert på årsmøtet. 

 
Valg regionstyreleder  

Ole Jørgen Storli 
 
Valg styremedlemmer (det skal velges 2) 

1. Olav Moskvil   Våle 
2. Mary Anette A. Skaaheim Kongsberg 
3. Tor Bringaker  Tønsberg 

 
Varamedlemmer (det skal velges 2) 

1.  
 
 
Valgkomité (det skal velges 3) 
Regionleder møter i valgkomitéen som sekretær for komitéen.  

 
 
Styremedlemmer som ikke er på valg: 

1. Ludvig Munkejord  Gol    valgt 2023 
2. Isak Corneliussen    Oslo    valgt 2024 
3. Øystein Kilde         Ål    valgt 2024  

 
 

De ansatte har også sin representant i regionstyret. Vedkommende velges av de 
ansatte etter årsmøte.  
Acta har en representant i regionstyret valgt på Acta årsmøte.  
Regionleder møter fast i regionstyret, uten stemmerett.   
 
 
 
Valg av revisor 
Regionstyrets forslag til vedtak: 
Revisjonsfirmaet BDO velges til å gjennomføre revisjon av regionens regnskap for 
virkeåret 2025. 
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Strategiplan 2024 – 2030  
for Normisjon Vestfold Buskerud 

    

PLANTE 
  Vi planter evangeliet, nye idéer, prosjekter, 
  menigheter og fellesskap. 

 

 

• Vi vil være med å plante flere nye fellesskap. 

• Vi vil være med å plante flere nye Norkirker.  

• Vi vil starte flere nye Galleri Normisjons-butikker i regionen. 

• Vi ønsker å plante flerkulturelle møteplasser/ fellesskap. 

• Vi vil utvikle og gjennomføre arrangementer og møteformer 
som setter fokus på internasjonal misjon. 

 

 

UTVIKLE 
 Vi utvikler etablerte fellesskap, tilbud, 
 programmer og organisasjonsformer. 
 
 

• Vi henter lærdom, hjelp, erfaringer og inspirasjon fra andre 
fellesskap gjennom å være «tett på» det lokale arbeidet og å 
jobbe sammen med lokale fellesskap; styrer og ressurspersoner. 

• Vi styrker staben i Normisjon regionalt med tanke på 
fellesskapsutvikling. 

• Styrke den faglige kompetansen til de ansatte. 

• Strand en arena for å prøve ut nye møteformer, treffpunkt og 
arrangementstyper. 

• Utvikle arrangementer og møteformer. 

• Videreutvikle Strand som leir – og misjonssted. 

• Styrke og utvikle Acta gjennom lokallag, leir og ledertrening. 

• Styrke det internasjonale engasjementet. 
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   LEDE 
Vi lar oss lede av Gud, og trener og  
inspirerer mennesker til å lede seg selv og 
andre. 

 

 

• Årlige strategisamlinger i hele regionen. 

• Gjennom bl.a. regionalt bønnenettverk vil vi ha fokus på å bruke 
mer tid til å lytte etter Guds plan for arbeidet i vår region.  

•  Å se den enkelte. 

• Rekruttere ledere. 
 

 

 

  SAMMENKOBLE 
Vi kobler sammen visjoner, mål, 
avdelinger, enheter, behov og ressurser. 

 

 

• Vi samhandler på tvers av fellesskapsformer, enheter og 
generasjoner i regionen og også med andre regioner.  

• Samarbeide tett med Acta om arbeidet i regionen.  

• Tettere samarbeid mellom Galleri Normisjon, regionens to 
skoler og regionen om internasjonal misjon. 

• Samhandling mellom regioner.  

• Se på muligheter med å sammenkoble Dalhøgd fjellkapell med 
regionens arbeid. 

• Samarbeide med den norske kirke der dette er hensiktsmessig.  
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